

HKSFC (CE No. BDC354) HKEX Participant (OTP-C No. 5579)

證券及期貨事務監察委員會持牌法團 (中央編號:BDC354)

香港聯合交易所有限公司參與者(經紀代號:5579)

12 Mar 2021

2021年3月12日

Dear Valued Customer:

尊敬的客户:

## Securities Trading Schedules of US Daylight Saving Time (Summer) 2021 2021 年美国证券市场实施夏令交易时间

Thank you for your support to PC Securities!

感谢阁下一直以来对寶鉅證券的支持!

Please be informed that the arrangement of the trading schedules on Daylight Saving Time for the US Stock Markets (Summer) from 14 March 2021 are as the following tables:

兹通知由 2021 年 3 月 14 日起美国证券市场(夏令)时间将作以下更新:

US Market Continuous	North American Eastern	Hong Kong
Trading session	Time Zone	Time Zone
美股持续交易时段	美国东部时间	香港时间
Summer Time 夏令时间	9:30am – 4pm	9:30pm - 4am

<sup>\*</sup> This table only serves as a brief reference. Any temporary changes on the holiday trading hours would be subject to the Exchanger's announcement.

Should there be any inquiries, please feel free to contact our Customer Service Hotline at (852) 3950 3288.

如有任何查询, 欢迎致寶鉅證券客户服务部: (852) 3950 3288。

PC Securities Limited

寶鉅證券有限公司

Member of PCSFG 寶鉅證券金融集團成員

Tel 電話:+852 3950 3288 Fax 傳真:+852 3950 3200 Website 網址:www.pcsfg.com/pcs

<sup>\*</sup> 此表格只作为一般参考用途,相关内容与更改皆以交易所官方内容为准。